



# Certificate

TÜV SÜD Sec-IT GmbH attests

**Quipu GmbH**  
**Königsberger Straße 1**  
**60487 Frankfurt/Main**

the successful validation of the Payment Card Industry Data Security Standard (PCI DSS) compliance assessment tasks listed below current at the time of the assessment:

Assessment Task	Validation	Result	Valid Until
<b>Onsite Review</b>	<b>29-May-2019</b>	<b>passed</b>	<b>28-May-2020</b>

This certificate is valid exclusively in combination with the Attestation of Compliance documents for the assessment tasks listed above at the time of validation. The company committed itself to use this only within the validity period. This certificate does not constitute acceptance of the validation documentation or endorsement by any card scheme or the PCI Security Standards Council.

Peter Sakal  
 Specialist Unit Validation PCI  
 Munich, 29. Mai 2019



Sec-IT

# ZERTIFIKAT

TÜV SÜD Sec-IT GmbH bescheinigen

**Quipu GmbH**  
**Königsberger Straße 1**  
**60487 Frankfurt/Main**

die erfolgreiche Durchführung der Validierung in den unten aufgeführten Prüfbereichen des Payment Card Industry Data Security Standards (PCI DSS) in der zum Zeitpunkt der Überprüfung aktuellen Version:

Prüfbereich	Datum	Ergebnis	Gültig bis
<b>Onsite Review</b>	<b>29-Mai-2019</b>	<b>bestanden</b>	<b>28-Mai-2020</b>

Dieses Zertifikat gilt ausschließlich in Verbindung mit den Attestation of Compliance Dokumenten für die oben aufgeführten Prüfbereiche zum Zeitpunkt der Überprüfung. Das Unternehmen verpflichtet sich, das ausgehändigte Zertifikat nur während der oben ausgewiesenen Gültigkeitsdauer zu nutzen. Dieses Zertifikat stellt keine formale Akzeptanz oder Billigung der Validierungsdokumentation durch das PCI Security Standards Council oder einer Kartengesellschaft dar.

Peter Sakal  
Fachstelle Validierung PCI  
München, 29. Mai 2019